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Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dudás Róbert (Jobbik)
Jogszabályi hivatkozás: Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 (II. 24.) OGY 
határozat 40. § (1) bekezdés – a 91. § (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelően 1

Törvényjavaslat címe: Magyarország 2024. évi központi költségvetéséről
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: Költségvetési Bizottság 

Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XI. Fejezet 30. Cím 1. Alcím 26. 
Jogcímcsoport új 1. Jogcím
Módosítás jellege: kiegészítés 

XI. MINISZTERELNÖKSÉG
30 Fejezeti kezelésű előirányzatok

1 Célelőirányzatok
26 Kerékpárutak fenntartása, 

üzemeltetése
1 Mátrai kerékpárút 

fejlesztése
300,0 /+300,0 f.

kiadás/

Módosítópont sorszáma: 2.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XXI. Fejezet 20. Cím 1. Alcím 2. 
Jogcímcsoport
Módosítás jellege: módosítás 

XXI. MINISZTERELNÖKI KABINETIRODA
20 Fejezeti kezelésű előirányzatok

1 Célelőirányzatok
2 Kormányzati 

kommunikációval és 
[39 470,0] 39     170,0  /-300,0 m.

kiadás/

1 A HHSZ 91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek  bevételi  és  kiadási
főösszegére  és  egyenlegére  –  a  Gst.  25.  §  (2)  bekezdése  szerinti  módosító  javaslat  kivételével  –  kizárólag  a
költségvetési ügyekkel foglalkozó bizottság nyújthat be módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-logikailag összetartozó,
részelemeiben  egymástól  elválaszthatatlan)  módosítás  tüntethető  fel.  Az  egy  módosító  javaslatban  benyújtott
módosító pontok a továbbiakban összefüggőként kezelendők. 



konzultációval kapcsolatos
feladatok

Indokolás 

A Mátra területén található kerékpárutak kibővítésével lehetőség nyílna kerékpárosan megközelíteni
a Felső-Mátra teljes területét. A kerékpárút Karácsond települést kötné össze Gyöngyöshalászival,
és ezen keresztül Gyöngyössel. A fejlesztésre már több terv is készült, de a megvalósítás eddig nem
indult  meg.  A tervezet megvalósulása  hozzájárulna a levegő  tisztábbá  tételéhez,  hiszen  sokan
választanák a kerékpárhasználatot a gépkocsik helyett.
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